

fit nts marine



科技
Tecnologia



适合接触海水的软管，可长期暴露在含盐环境中。NTS技术让软管具有极佳的抗绕性，可防止出现扭曲打结，同时SKY TECH保护膜可避免软管被割破或磨损。设计注册编号4363919和4370542。

对于模拟物 A-B-C，符合欧盟法规Reg. (EU) 10/2011的要求。

Hose suitable for contact with sea water, resistant to prolonged exposure in a saline environment. Hose with NTS technology that guarantees extreme malleability, preventing the formation of knots and twists and with SKY TECH film, resistant to cuts and abrasions. Registered community design number 4363919 and 4370542.

In compliance with the European Regulation Reg. (EU) 10/2011 for simulants A-B-C.

- 耐磨损 - Abrasion resistance
- 柔韧性 - Flexibility
- 内壁光滑度 - Smooth internal surface
- 抗紫外线 - UV resistance
- 20°C/+60°C 工作温度 - Working temperature



内径 Ø internal	长度 Length	爆破压力 Bursting pressure	纸箱 Box	托盘 Pallet
			40x40x50cm	80x120cm
inc	m	Bar	Pz	Pz
5/8" 15 mm	25	25	4	48
	50		2	24
3/4" 19 mm	25	22	2	24
	50		/	16

* Pallet 120x120 cm



在套装中，我们为软管配备了新款配件组和符合人体工程学的软质手柄喷枪，以及3/4”的龙头转接器。

In the kit version, the hose is equipped with the new set of fittings and soft-touch gun for an ergonomic grip, and 3/4" tap adaptor.



套装 - KIT VERSION

内径 Ø internal	长度 Length	爆破压力 ** Bursting pressure**	纸箱 Box	托盘 Pallet
			40x40x50cm	80x120cm
inc	m	Bar	Pz	Pz
5/8"	25m	25bar	3	36

** 爆破压力只针对于软管本身，与接头配件无关。

** Bursting pressure referred to just the hose without kit